

# SHBPC အသင်းတော်၏ 6 နှစ်မြောက် ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းခြင်း

## -အသင်းတော်မှာ ကျွန်ုပ်တို့၏တာဝန် ကျေပွန်ခြင်း-

### SHBPC 6th Thanksgiving Anniversary - Fulfilling our Calling in the Church -

SHBPC အသင်းတော်အပေါ် (၆)နှစ် လုံးလုံးတွင် ဘုရားသခင်၏ ပဋိညာဉ်သစ္စာရှိမှု အတွက် ကျေးဇူးတင်သော နှလုံးသားဖြင့် ယနေ့ သူ့ကိုချီးမွမ်းရန် ကျွန်ုပ်တို့ဘုရားကျောင်းကို လာရခြင်းဖြစ်သည်။ ဓမ္မအမှု၊ ကြီးထွားမှု၊ မစ်ရှင်လုပ်ငန်းများနှင့် အသင်းတော်တည်ဆောက်မှုတို့ကို ဖြစ်ထွန်းစေသည့် ဤနှစ်များတစ်လျှောက်မှာ ကိုယ်တော်၏ ပဋိညာဉ်ကောင်းမြတ်မှုကို ကျွန်ုပ်တို့တွေ့ မြင်ခဲ့ရသည့် အတွက် ဘုရားသခင်ကို ချီးမွမ်းပါသည်။ သူ၏ အချုပ်အခြာ အာဏာအားဖြင့် ကယ်တင်ခြင်းသို့ ရောက်သော ငါတို့သည် ဘဏ္ဍာစိုးဖြစ်ရန်၊ ငါတို့၏တာဝန်နှင့်အညီ အသက်ရှင် လျှောက်လှမ်းရန်ဖြစ်သည် (ဧဖက် ၄:၁)။ ဓမ္မဟောင်းကျမ်းထဲက နမူနာကောင်းတွေ သင်ယူရမည်ဖြစ်သည်။ ဘုရားသခင်သည် SHBPC အသင်းတော်တွင် ဤ 6 နှစ်တာကာလအတွင်း ကျွန်ုပ်တို့၏ဓမ္မအမှုနှင့် မစ်ရှင်များတွင် တိုးတက်အောင်မြင်စေခဲ့သည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် သခင်ယေရှုခရစ်အတွက် သက်သေခံကောင်းများနှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ဓမ္မအမှုတွင် အခြားသောစံနမူ နာကောင်းများကို အတုယူကာ ကောင်းစွာလုပ်ဆောင်သကဲ့သို့ ကျွန်ုပ်တို့လည်း အလားတူပင် လုပ်ဆောင်ရမည်ဖြစ်သည်။



ဤအထူး ၆ နှစ်မြောက်နေ့တွင်၊ ကျွန်ုပ်တို့သည် အောက်ပါအတိုင်း အသက်ရှင်နေထိုင်ရန် ကြိုးစားသင့်သည့် ခရစ်ယာန်အသက်တာကို ဖော်ပြရန် ဥပစာ (၆) ခု ကို ကြည့်ရှုပါမည်။

### ၁။ ဘုရားသခင်၏ သစ္စာရှိ ဘဏ္ဍာစိုးများ

လောကသည် ပိုင်ဆိုင်မှုကို အလေးထားသော်လည်း သမ္မာကျမ်းစာက ကျွန်ုပ်တို့သည် ပိုင်ရှင်များမဟုတ်ပါဟုဆိုသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် တစ်နေ့တွင် ဘုရားသခင်ထံ တာဝန်ခံရမည်ဖြစ်သောကြောင့် ဘုရားသခင်၏ များပြားလှသော ကျေးဇူးတော်၏ အုပ်ထိန်းသူများ၊ မန်နေဂျာများ သို့မဟုတ် ယုံကြည်သူများအဖြစ် ခေါ်ဝေါ်ခြင်းဖြစ်သည် (ရောမ ၁၄:၁၂)။ SHBPC

၏အဖွဲ့ဝင်များအနေဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့အား အပ်နှင်းထားသည့် အလုပ်အတွက် တာဝန်ရှိပြီး ကျွန်ုပ်တို့ ၏သခင်အား ဘုန်းထင်ရှားစေရန်အတွက် ၎င်းကို ကောင်းမွန်စွာ စီမံခန့်ခွဲရမည်ဖြစ်သည်။



၁ ပေတရု ၄:၁၀-၁၁ တွင် 'သင်တို့သည် ဆုကျေးဇူးတော်ကို အသီးသီးခံရကြသည်နှင့်အညီ၊ ဘုရားသခင်၏ အထူးထူး အပြားပြားသော ကျေးဇူးတော်ဘဏ္ဍာစိုးကောင်းကဲ့သို့၊ အချင်းချင်းဝေငှပေးကမ်းကြလော့။ ဘုရားသခင်သည် အရာရာ၌ ယေရှုခရစ်အားဖြင့် ဘုန်းတော် ထင်ရှားစေမည်အကြောင်း၊ ဟောပြောသောသူသည်ဘုရားသခင်၏ ဗျာဒိတ်တော်နှင့်အညီ ဟောပြောစေ။ အခြားသောအမှုကို ဆောင် ရွက်သောသူသည်၊ ဘုရားသခင်

ပေးသနားတော်မူသော အစွမ်းသတ္တိအတိုင်း ဆောင်ရွက်စေ။ ထိုဘုရားသခင် သည် ကမ္ဘာအဆက်ဆက်ဘုန်းအသရေ အစွမ်းသတ္တိရှိတော်မူစေသတည်း။ အာမင်။' လူတိုင်းတွင် အနည်းဆုံး ဆုကျေးဇူးတစ်ခုရှိပြီး ကျွန်ုပ်တို့သည် ၎င်းအားဖြင့် ဘုရားသခင်၏ ဘုန်းအသရေအတွက်သာမက မိမိကိုယ်ကိုသာမက အခြားသူများကိုပါ ပြုပြင်တည်ဆောက်ရန် ကျွန်ုပ်တို့အသုံးပြုသင့်သည် (ရောမ ၁၂:၆-၈)။ ရှင်ပေါလုက ၁ ကော ၄:၂ တွင် ဤသို့ဆိုသည် 'ထိုမှတပါး၊ ဘဏ္ဍာစိုးမည်သည်ကား၊ သစ္စာရှိရမည်။' ဘဏ္ဍာစိုးအားလုံးသည် ဘုရားသခင်၏ နိုင်ငံတော်ပိုမိုကျယ်ပြန့်ရန် ဘုရားသခင်ပေးထားသော အချိန်နှင့်ဘဏ္ဍာကို သစ္စာရှိရှိ အသုံးပြုရန် တောင်းဆိုချက်ရှိသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ လက်ရှိဘုရားကျောင်းနေရာသည် ငှားတာဖြစ်ပြီး မနှစ်က ငှားရမ်းခများ တိုးလာသောကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ အရှင်သခင်သည် ကျွန်ုပ်တို့အား အချိန်တန်လျှင် ကျွန်ုပ်တို့ ကိုယ်ပိုင်ဝတ်ပြုရာနေရာကို ထားရှိရန် ရှုပါရုံ ပေးထားသည်။ ဘုရားသခင်သည် ကျွန်ုပ်တို့အား ဝိညာဉ်ရေးအရရော ရုပ်ပိုင်းဆိုင်ရာအရပါ များစွာကောင်းချီးပေးခဲ့သည်။ ကျွန်ုပ်တို့တစ်ဦးစီတွင် ကွဲပြားခြားနားသော အရည်အချင်းများနှင့် ငွေကြေးအရင်းအနှီးများ ရှိသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏အရည်အချင်းများ သို့မဟုတ် ပစ္စည်းဥစ္စာများကို သိမ်းဆည်းရန်မဟုတ်ဘဲ၊ ကျွန်ုပ်တို့၏အချိန်နှင့် ပစ္စည်းဥစ္စာများကို ဘုရားသခင်အား ကောင်းသော သစ္စာရှိဘဏ္ဍာစိုး အဖြစ်လည်းကောင်း၊ အခြားသူများအတွက်ကောင်းချီးများနှင့် အသင်းတော် ကြီးပွားတိုးတက်မှုနှင့် အမှုဆောင်လုပ်ငန်းအတွက် အသုံးပြုပေးအပ်ရန်ဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ဘုရားသခင် ပေးထားသော အရင်းအမြစ်များကို မည်သို့အစေခံပြီး အသုံးပြုခြင်းအတွက် တစ်နေ့တွင် ကျွန်ုပ်တို့အားလုံးသည် ဘီမာ သို့မဟုတ် ခရစ်တော်၏ တရားပလ္လင်တော်ရှေ့တွင် ဘုရားသခင်ထံ

တာဝန်ခံရမည် (၂ကော ၅:၁၀)။ တနေ့တွင် ဘုရားအပေါ်သစ္စာရှိမှုအတွက် ကောင်းချီးပေးပြီး ဆုချတော်မူမည် (မသဲ ၂၅:၁၅-၃၀)။ သန့်ရှင်းသူတို့ကို ပြုစုပျိုးထောင်ရေးနှင့် ဝိညာဉ် ကယ်တင်ခြင်းအတွက် ဒေသန္တရအသင်းတော်အား ပံ့ပိုးကူညီတည်ဆောက်ပေးရာတွင် သစ္စာရှိရှိ ဝတ်ပြုကိုးကွယ်ရန် ဆုတောင်းကြပါစို့ (၂ကော ၉:၇)။

**၂။ စစ်မြေပြင်ရှိ သတိရှိသော ခရစ်တော်၏ စစ်သည်တော်များ**

၂ တီ ၂:၂-၄၊ 'သက်သေခံအများရှိသည်နှင့် ငါ့ထံ၌ကြားရပြီးသော အရာတို့ကို၊ သစ္စာနှင့်ပြည့်စုံ၍ သူတပါးတို့ကို သွန်သင်ခြင်းငှါ၊ တတ်စွမ်းနိုင်သော သူတို့၌ အပ်ပေးလော့။ ထိုသို့အလိုငှါ သင်သည်။ ယေရှုခရစ်ထံ၌ ကောင်းသောစစ်သူရဲကဲ့သို့၊ ဆင်းရဲဒုက္ခကိုသည်းခံလော့၊ စစ်သူရဲမည်သည်ကား၊ မိမိကိုစစ် သူရဲအရာ၌ ခန့်ထားသောသူကို နှစ်သက်စေခြင်းငှါ၊ လောကီမှု ရေးနှင့်ပြွမ်းနှောရှုပ် ထွေးခြင်းကိုပယ်ရှားတတ်၏။'



ကျွန်ုပ်တို့ စင်ကာပူနိုင်ငံတွင် ၎င်းနိုင်ငံ၏အမျိုးသားတိုင်းသည် စစ်မှုထမ်းရန်ဖြစ်ပြီး ကိုယ်အင်္ဂါ ချို့ယွင်းချက်မရှိသော ယောက်ျားလေးများ အားလုံးသည် ပြင်းထန်သော လေ့ကျင့်မှု ၂ နှစ်ခန့် ပြုလုပ်ရပြီး စစ်မှုထမ်းရသည့် အချိန်ကာလတွင် ၎င်းတို့သည် အဆက်မပြတ် အဆင်သင့်နေရန်နှင့် သတိရှိရန် လိုအပ်ပါသည်။ အစွဲရေးသည် ကမ္ဘာပေါ်တွင် အကောင်းဆုံးစစ်တပ်များ ရှိပြီး စင်ကာပူရှိ ကျွန်ုပ်တို့၏ အမျိုးသား တာဝန်ထမ်းဆောင်မှုတွင် ၎င်းတို့ထံမှ သင်ယူခဲ့သည်။

ခရစ်ယာန်များအနေနှင့်၊ ကျွန်ုပ်တို့အားလုံးသည် သခင်ဘုရား၏စစ်တပ်တွင် စစ်မှုထမ်းနေကြပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏အသင်းတော်သည် ဝိညာဉ်ရေးဆိုင်ရာ တွန်းအားတစ်ခုဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့အားလုံး သည် ဝိညာဉ်ရေးစစ်ပွဲရပ်ဝန်းတွင်ရှိနေပြီး ဖြစ်နိုင်လျှင် ကျွန်ုပ်တို့ကို ဝါးမြိုရန်စောင့်နေသော ရန်သူရှိသော်လည်း ကျွန်ုပ်တို့သည် ခြိမ်းခြောက်ခြင်းမခံရပါ (၁ပေ ၅:၈)။ ကျွန်ုပ်တို့သည် သတိရှိရန်၊ စည်းကမ်းရှိသော စစ်သည်များဖြစ်ရန် လိုအပ်ပြီး ဘုရားသခင်၏ လက်နက်အပြည့်အစုံကို တပ်ဆင်ထားရန် လိုအပ်သည် (ဧဖက် ၆:၁၀-၁၈)။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ပြုလဲပျက်စီးနေသောကမ္ဘာတွင် နေထိုင်ကြပြီး ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်သည့်အန္တရာယ်များကို သတိရှိ၍ လောက၏အရေးကိစ္စများနှင့် ရောယှက်ခြင်းမပြုဘဲ ကျွန်ုပ်တို့၏စစ်ခေါင်းဆောင်ဖြစ်သော သခင်ယေရှုခရစ်ကိုသာ မျှော်ကိုးပြီး သူ့အတွက်အသက်ရှင်ပါ။ သင်သည် အဆင်သင့်ရှိပြီး ဧဝံဂေလိတရားကို ဝေမျှရန်နှင့်

သခင်ဘုရားခေါ်တော်မူသည့်အတိုင်း ယနေ့ ခရစ်တော်၏အသင်းတော်ဖြစ်သကဲ့သို့ သင်၏ယုံကြည်ခြင်းကို ခုခံကာကွယ်ရန် အဆင်သင့်ဖြစ်ပါသလား?။

**၃။ ဘဝအပြေးပြိုင်ပွဲတွင် အားကစားသမားများအား ကြံ့ခိုင်စေပါ။**

ဟေဗြဲ ၁၂:၁- ၂ က၊ ‘ထိုကြောင့်၊ ဤမျှလောက် များစွာသော သက်သေအပေါင်းတို့သည် ငါတို့ကို ဝိုင်းရံလျက်ရှိ ကြသည်ဖြစ်၍၊ ငါတို့သည် ခပ်သိမ်းသော ဝန်တို့ကို၎င်း၊ နှောင့်ရှက်တတ်သောဒုစရိုက်ကို၎င်း ပယ်ရှား၍၊ ငါတို့ မျက်မှောက်၌ ထားသောပန်းတုံး တိုင်သို့ရောက်ခြင်းငှါ၊ အားမလျော့ဘဲ ပြေးကြကုန်အံ့။ ယုံကြည်ခြင်းကို အစအဦးစီရင်၍ စုံလင်စေတော်မူသော သခင်ယေရှုကို စေ့စေ့ထောက်ရှုကြကုန်အံ့။ ထိုသခင်သည် မိမိရှေ့၌ ထားသော ဝမ်းမြောက်ခြင်း အကြောင်းကြောင့်၊ ရှက်ကြောက်သောအရာ ကိုမမှတ်ဘဲ လက်ဝါးကပ်တိုင်၌ခံပြီးမှ၊ ဘုရားသခင်၏ ပလ္လင်တော် လက်ျာဘက်၌ထိုင်နေတော်မူ၏။’ မကြာသေးမီက အိုလံပစ်အားကစားပြိုင်ပွဲတွင် ကြိုးကြိုးစားစား လေ့ကျင့်ပြီးနောက် ဆုတံဆိပ်များရရှိခဲ့သော ကျွန်ုပ်တို့၏ အားကစားသမားများ၏ စွမ်းဆောင်ရည်ကောင်းများကို မြင်တွေ့ခဲ့ရပြီး စင်ကာပူနိုင်ငံအတွက် ဂုဏ်ကျက်သရေရှိစေခဲ့သည်။

ကျွန်ုပ်တို့ အသက်ကြီးလာသည်နှင့်အမျှ စင်ကာပူနိုင်ငံသည် ဆံပင်ဖြူသော လူဦးရေနှင့် ရင်ဆိုင်နေရပြီး ဘဝကိုကောင်းမွန်စွာ အဆုံးသတ်ရန် ဉာဏ်ပညာ လိုအပ်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့အားလုံးသည် ရှည်လျားလှသောဘဝအပြေးပြိုင်ပွဲတွင် ပါဝင်နေကြပြီး ဝိညာဉ်ရေးအရ ကျန်းကျန်းမာမာရှိကာ ကျွန်ုပ်တို့အတွက် သတ်မှတ်ထားသည့် စည်းကမ်းများကို ဇွဲနှင့် ခံနိုင်ရည်ရှိအောင် ဂရုတစိုက် ပြေးကြဖို့ဖြစ်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ယုံကြည်ခြင်းကို အစအဦးစီရင်သောယေရှုကို မျှော်ကြည့်ရန်ဖြစ်သည် (ဟေဗြဲ) ၁၂:၁၊ ၂)။ ခရစ်ယာန် အားကစားသမားများသည် ဘုရားသခင်က ကျွန်ုပ်တို့အတွက် သတ်မှတ်ထားသော စည်းမျဉ်းများကို ချိုးဖောက်ခြင်းဖြင့် မိမိတို့၏ အရည်အချင်းမပြည့်ပါ (၁ကော ၉:၂၄-၂၇)။ ဘဝပြိုင်ပွဲတွင် မူးယစ်ဆေးဝါး သို့မဟုတ် လှည့်စားခြင်း သို့မဟုတ် ဥပဒေမဲ့ အနိုင်ရရန် လုပ်ရပ်များ မပြုလုပ်ရပါ။ သခင်ခရစ်တော်၏ သစ္စာစောင့်သိသောဘဏ္ဍာစိုးများအဖြစ် ကျွန်ုပ်တို့သည် စည်းမျဉ်းများကို လိုက်နာကာ ဘုရားသခင်ကို ကိုးစား နာခံပြီး ထာဝရဆုလာဘ်ကို ရယူကာ ဘုရားသခင်ကို ဘုန်းထင်ရှားစေရန်နှင့် သူ၏ကျေးဇူးတော်အားဖြင့် ကောင်းမွန်စွာအဆုံးထိပြေးကြပါစို့ (ဖိ ၃:၁၃၊ ၁၄)။

၄။ ရိတ်သိမ်းသောလယ်ကွင်းများတွင် လုံ့လဝီရိယရှိသော လယ်သမားများ



အစ္စရေးသည် ပထမရာစုတွင် လယ်ယာစီးပွား ရေးကို အကြီးအကျယ် လုပ်ဆောင်ခဲ့ပြီး မျိုးစေ့ချခြင်းနှင့် ရိတ်သိမ်းခြင်းတို့သည် ၎င်းနိုင်ငံ၏ဘုံစီးပွား ရေးလုပ်ငန်းဖြစ်သည်။ ဤ ၆ နှစ်တာကာလအတွင်း၊ ကျွန်ုပ်တို့၏အသင်းတော်သည် ဤနှစ်

အနည်းငယ်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့အသင်း တော်၏အနီးတစ်ဝိုက်တွင် ဧဝံဂေလီမျိုးစေ့ကို ကြံနေပါသည်။ ၁ကော ၃:၇-၁၀၊ 'စိုက်ပျိုးသောသူမတတ်နိုင်။ ရေလောင်းသော သူလည်း မတတ်နိုင်။ ကြီးပွားစေတော်မူသော ဘုရား သခင်သာလျှင် တတ်နိုင်တော်မူ၏။ သို့သော်လည်း၊ စိုက်ပျိုးသောသူနှင့် ရေလောင်း သောသူသည် တလုံးတဝတည်းဖြစ်၍၊ အသီးအသီး မိမိ လုပ်သည်အတိုင်း မိမိအကျိုးကို ခံရလိမ့်မည်။ ငါတို့သည် ဘုရားသခင်ထံ၌ အလုပ်လုပ်သော သူချင်းဖြစ်ကြ၏။ သင်တို့သည် ဘုရားသခင်၏ ဥယျာဉ် တော်ဖြစ်ကြ၏။ ဘုရားသခင်၏ ကျောင်းတော်တိုက်လည်း ဖြစ်ကြ၏။ ဘုရားသခင်၏ ကျေးဇူးတော်ကို ငါခံရသည်နှင့် အညီ၊ လိမ္မာသော ဗိသုကာကဲ့သို့ တိုက်မြစ်ကိုချပြီ။ အခြားသောသူသည် ထပ်ဆင့်၍ တည်ဆောက်လေ၏။ သို့ရာတွင်၊ အဘယ်သို့ ထပ်ဆင့်၍ တည်ဆောက်သည်ကို လူတိုင်းသတိပြုပါစေ။' ကျွန်ုပ်တို့သည် ပျင်းရိဖို့မဟုတ်ဘဲ လုံ့လဝီရိယရှိရမည်ဖြစ်သည်။ မျိုးစေ့ကြခြင်း၊ ရေလောင်းခြင်း၌ စိတ်ရှည်သည်းခံ၍ ရိတ်သိမ်းသောလယ်၌ အလုပ်လုပ်စဉ်တွင်ပင် သခင်ဘုရားအတွက် ကျွန်ုပ်တို့လုပ်အားသည် အချည်းနှီးမဟုတ်သောကြောင့် အချိန်တန်လျှင် အသီးအနှံများကို ရိတ်သိမ်းရမည်ဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့ မစ်ရှင်၏ အသီးအပွင့်များကို ဘုရားသခင်၏ ကျေးဇူးတော်ကြောင့် ပျောက်ဆုံးဝိညာဉ်များ ကယ်တင်ခြင်းခံရတာ မြင်တွေ့ရခြင်းသည် အလွန် ဝမ်းမြောက်စရာဖြစ်ပါသည်။

လွန်ခဲ့သည့်နှစ်တွင် SHBPC အသင်းတော်သည် မြန်မာနိုင်ငံရှိ သမ္မာကျမ်းစာကောလိပ်များနှင့် ကလေးများအား ကျမ်းစာသင်ကြားရေးနှင့် အမှုဆောင်အဖွဲ့များ၊ India နိုင်ငံ Bangalore နှင့် Hyderabad ရှိ အသင်းတော် ၃ ခုတွင် နှုတ်ကပတ်တော်မျှဝေရန်၊ Batam ရှိ Filadelfia BPC တွင် နှုတ်ကပတ်တော်ဟောပြောရန် မစ်ရှင်အဖွဲ့များကို စေလွှတ်ခဲ့သည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် အိန္ဒိယ၊ မြန်မာ၊ ဘာတမ်နှင့် အခြားနိုင်ငံများတွင် တရားဟောဆရာများကို ဆက်လက်ပံ့ပိုးပေးပါမည်။ ကျွန်ုပ်တို့တွင် ပြည်တွင်းပြည်ပရှိ တရုတ်ယုံကြည်သူများအတွက် ဓမ္မဆရာများက တနင်္ဂနွေညနေခင်းတွင် တရုတ်မိတ်သဟာယဝတ်ပြုခြင်းအစီအစဉ်ရှိသည်။ ကျွန်ုပ်တို့စိုက်ထားသော စပါးရိတ်သိမ်းခြင်းကို

သတိရပါ (ဂလာ ၆:၇-၁၀)။ . လယ်သမားများသည် ဝီရိယနှင့် သစ္စာရှိသော အလုပ်သမားများ ဖြစ်သည်။ ကြီးမြတ်သောတာဝန်ကို ကျေပွန်အောင်ထမ်းဆောင်ပြီး သခင်ဘုရားပေးတော် မူသည့်နေရာတိုင်းနှင့် ကျယ်ပြန့်သော လယ်ကွင်းများတွင် သခင်အတွက် ဧဝံဂေလိမျိုးစေ့ကို ကြဲချပါစို့။

**၅။ ယာယီလောကတွင် တွယ်တာခြင်းမရှိပါနဲ့။**

၁ ပေ ၂:၁၁ - ၁၂၊ 'ချစ်သူတို့၊ ဝိညာဉ်နှင့် စစ်ပြိုင်တတ်သော ကိုယ်ကာယတပ်မက် ခြင်းတို့ကို ရှောင်မည်အကြောင်း၊ ဧည့်သည်အာဂန္တုကဲ့သို့သော သင်တို့ကို ငါတောင်းပန်၏။ သာသနာ ပလူတို့သည် သင်တို့ကိုကဲ့ရဲ့ပြစ်တင်ကြသည်အမှုမှာ၊ ဘုရားသခင် ကြည့်ရှု စီရင်တော်မူသော နေ့ရက်၌၊ သင်တို့၏ ကောင်းသောအကျင့်ကို သူတို့သည် ထောက်ရှု၍ ဘုရားသခင် ကိုချီးမွမ်းမည်အကြောင်း၊ သူတို့ ရှေ့တင့်တယ်လျောက်ပတ်စွာ ကျင့်နေကြလော့။'



ဟေမြဲ ၁၁:၁၃-၁၆၊ 'ယခုဆိုခဲ့ပြီးသောသူအပေါင်းတို့သည်၊ ဂတိတော်နှင့်စပ်ဆိုင်သော အကျိုးကျေးဇူးကိုမခံရဘဲ၊ အဝေး ကမြော်မြင်လျက်၊ စိတ်နှလုံးနှင့် ဘက်ယမ်းလျက်၊ မိမိတို့သည် မြေကြီးပေါ်မှာ တကျွန်းသူတနိုင်ငံသား၊ ဧည့်သည် အာဂန္တုဖြစ်သည်ကို ထင်ရှားစွာဝန်ခံလျက်၊ ယုံကြည်ခြင်းစိတ်နှင့်သေလွန်ကြ၏။ ထိုသို့ဝန်ခံသောသူတို့သည် မိမိတို့အဘပြည်ကို ရှာကြသည်ဟု အတည့်အလင်းပြောဆိုကြ၏။ ထိုသူတို့သည် အထက်ကထွက်သွားသော ပြည်ကို အောက်မေ့သည် မှန်လျှင်၊ ထိုပြည်သို့ ပြန်ရသော အခွင့်ရှိကြ၏။ ထိုပြည်ကိုမအောက်မေ့ဘဲ၊ ကောင်းကင်ပြည် တည်းဟူသော သာ၍မြတ်သောပြည်ကို တောင့်တခြင်း ရှိကြ၏။ ထိုကြောင့်၊ ဘုရားသခင်သည် သူတို့၏ ဘုရား ဟူ၍ ခေါ်ဝေါ်ခြင်းကိုရှက်တော်မမူ၊ သူတို့နေစရာ ဘုံမြို့ကို တည်ထောင်တော်မူပြီ။'

ဤကမ္ဘာသည် ယာယီလောကဖြစ်သောကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် ဤနေရာနှင့်မသက်ဆိုင်ပါ။ ၎င်းသည် 17 ရာစုတွင် သူ၏ အလွန်ကျော်ကြားသော Pilgrim's Progress တွင် John Bunyan ၏အကြိုက်ဆုံး ဥပမာဖြစ်သည်။ Pilgrims များသည် ဘုရားသခင်ကိုရှာရန် ဘာသာရေးရည်ရွယ်ချက်ရှိသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ယာယီဘဝဖြတ်သန်းစဉ်တွင် ကမ္ဘာပေါ်ရှိ အန္တရာယ်များနှင့် စမ်းသပ်မှုများကြားတွင် ကာလရှည်နေထိုင်သူများ သို့မဟုတ် အမြဲတမ်းနေထိုင်သူများအဖြစ် ဖော်ပြထားခြင်းမဟုတ်ပါ။ ငါတို့သခင်သည် ကောင်းကင်ဘုံမှ တနေ့

ကြွလာတော်မူမည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် SHBPC တွင် ဘုရားသခင်ကို ဝတ်ပြုကိုးကွယ်ပြီး မြေကြီးပေါ်ရှိ အရာများအပေါ် ကျွန်ုပ်တို့၏ချစ်ခင်မြတ်နိုးမှုကို မထားဘဲ အထက်၌ရှိသော အရာများ၌သာထားပြီး 2024 တွင် ကျွန်ုပ်တို့အားလုံး ဤစိတ်ထားဖြင့် နေထိုင်ကြပါစို့ (ကော 3:1)။

**၆။ ကမ္ဘာမြေပေါ်ရှိ ကောင်းကင်ဘုံ၏ သံတမန်များ**

သံတမန်များသည် နိုင်ငံအချင်းချင်း ကောင်းမွန်သော ဆက်ဆံရေး တည်ဆောက်ရာတွင် အရေးကြီးသော အခန်းကဏ္ဍမှ ပါဝင်ပါသည်။ ၂ ကော ၅:၂၀ က၊ ‘ထို့ကြောင့်ငါတို့သည်ခရစ်တော်၏



သံတမန်ဖြစ်ကြ၏။ သင်တို့သည်ရန်ငြိမ်း၍ ဘုရားသခင်နှင့် မိသားစုဟာယဖွဲ့ကြလော့ဟု ဘုရားသခင်သည် ငါတို့အားဖြင့် နှိုးဆော်သွေးဆောင်တော်မူသကဲ့သို့၊ ငါတို့သည် ခရစ်တော်၏ ကိုယ်စားဖြစ်၍ သင်တို့ကို တောင်းပန် သွေးဆောင်ကြ၏။’ နိုင်ငံတစ်နိုင်ငံ၏ သံတမန်တစ်ဦး ဖြစ်ရခြင်းသည် ဂုဏ်ယူစရာဖြစ်သည် (ဧဖက် ၆:၂၀)။ ကျွန်ုပ်တို့၏သခင်

ယေရှုသည် ဘုရင်ဖြစ်ရာ ကျွန်ုပ်တို့၏ကောင်းကင်နိုင်ငံကို ကိုယ်စားပြုပါသည်။ ငါတို့သည် တိုင်းတစ်ပါး၌ရှိစဉ်၊ ခရစ်တော်၏ ဂုဏ်အသရေရှိသော သံတမန်များဖြစ်ကြပါစို့။ ကျွန်ုပ်တို့၏ အတွေးအမြင်များ၊ လုပ်ဆောင်ချက် များနှင့် အပြောအဆိုများသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ မြင့်မြတ်သောခေါ်ဆိုမှုနှင့်အညီ ဂုဏ်ယူထိုက်သူ ဖြစ်ရမည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် အခြားသူများက ခရစ်တော်ကို သိကျွမ်းလာစေရန် ဤလောက၌ အလင်းနှင့် ဆားဖြစ်ရမည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် သခင်အတွက် ထိရောက်ပြီး စံနမူနာရှိသော သံတမန်များဖြစ်ဖို့ ကျွန်ုပ်တို့၏သက်သေခံချက်နှင့် လုပ်ဆောင်ချက်များသည် စံနမူနာကောင်း ဖြစ်ပါစေ။

**နိဂုံး**

ကျွန်ုပ်တို့၏ (၆) နှစ်မြောက် နှစ်ပတ်လည်နေ့သည် ဘုရားသခင်က ကျွန်ုပ်တို့အား ရှုပါရုံနှင့် ဝန်ထုပ်ဝန်ပိုးကို ပေးသည်။ သခင်ဘုရားက ကျွန်ုပ်တို့အား ခွင့်ပြုတော်မူသည်နှင့်အညီ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကိုယ်ပိုင်ဝတ်ပြုရာနေရာကို ဝယ်ယူနိုင်ပြီး ဝတ်ပြုကိုးကွယ်ရန် အချိန်တန်တဲ့အခါ ဘုရားစီစဉ် ပေးမည်ဖြစ်သည်။ ခရစ်ယာန်များအနေနှင့် ကျွန်ုပ်တို့သည် ဝိညာဉ်ရေးသံတမန်များ၊ စစ်သားများ၊ အားကစားသမားများ၊ လယ်သမားများ၊ လောက၌သူစိမ်းများအဖြစ် နေထိုင်လျက်ရှိသည်။

ကျွန်ုပ်တို့သည် ခရစ်တော်၏အကျိုးအတွက် သက်သေခံကောင်းများနှင့် ဘဏ္ဍာစိုးများဖြစ်ကြပြီး SHBPC ရှိ ဧဝံဂေလိတရား၏အမှုတော်ကို ဆုတောင်းကာ ပံ့ပိုးကူညီရန်ဖြစ်သည်။ ဆိုလိုသည်မှာ ကမ္ဘာမြေပေါ်ရှိ ကျွန်ုပ်တို့၏ခရစ်ယာန်ရည်ရွယ်ချက်နှင့် တာဝန်သည် ဤယာယီလောကီတွင် အမြတ် သို့မဟုတ် စီးပွားရေးအောင်မြင်မှုများဖြစ်သည်- သို့သော် ကျွန်ုပ်တို့သည် ထာဝရအတွက် ရင်းနှီးမြုပ်နှံပြီး အထက်အရာကိုသာ နှစ်သက်သည်။

ရှေ့နှစ်များတွင်၊ SHBPC အသင်းတော်သည် ထက်သန်သောဆုတောင်းခြင်းအသက်တာ၌ ဘုရားသခင်ကိုအစေခံရန် ကတိပြုထားပြီး၊ ပုံမှန်တနင်္ဂနွေဝတ်ပြုရေး၊ ဧဝံဂေလိတရားနှင့် အမြင့်မြတ်ဆုံးသောဘုရားသခင်၏ သစ္စာစောင့်သိမှုတို့ကို ဦးစားပေးပြီး လျစ်လျူမရှုသင့်ပါ။ ကျွန်ုပ်တို့ အသက်ရှင်တရွေ့ ဘုရားသခင်အတွက် လုပ်စရာများစွာရှိသည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် SHBPC ရှိ ခရစ်တော်အတွက် ယုံကြည်စိတ်ချရပြီး တာဝန်သိသော ဘဏ္ဍာစိုးများနှင့် သံတမန်များဖြစ်ရန် ကိုယ်တော်ထားတော်မူသည့်နေရာတိုင်းတွင် ကိုယ်တော်ကို ဦးစွာအစေခံဖို့ဖြစ်သည်။ ကျွန်ုပ်တို့သည် အနန္တတန်ခိုးရှင် ယေဟောဝါဘုရား၊ ဘုရင်များ၏ဘုရင်နှင့် သခင်တို့၏သခင်ကို ကိုယ်စားပြုပြီး ၎င်းသည် SHBPCအသင်းတော် အဖွဲ့ဝင်များနှင့် ဝတ်ပြုသူများ၏ ကြီးလေးသောတာဝန်နှင့် အခွင့်ထူးတစ်ခု ဖြစ်သည်။

**Rev. Dr Jack Sin**  
Sovereign Hope Bible-Presbyterian Church  
Singapore